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Jsou lidé a lidé. Jedni jsou svobodní a chtějí žít, pracovat,

plnit si své cíle a občas třeba i veřejně sdělit svůj názor.

Jejich názor je zajímavý, protože jsou úspěšní ve svém

oboru a často jsou středem pozornosti. Ti druzí lidé

většinou nedokázali nic, nejsou svobodní, protože plní

pokyny, které jim byly předány těmi, co je dosadili do

nějaké funkce. Jsou to otroci systému a své komplexy

méněcennosti si většinou kompenzují snahou někoho

ovládat. A nejlépe ovládáním někoho, kdo je na rozdíl od

nich oblíbený…

Listina základních práv a svobod nám zaručuje šířit svůj názor.

Ministryně války však o našich právech neví zjevně vůbec nic. Pokud

se tedy olympijský vítěz vyjádří souhlasně k názoru vedení
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Mezinárodního olympijského výboru, tak jedná v souladu se

zákonem a svým právem. To, co si válečná paní dovolila, jen

dokazuje snahu těchto zoufalých arogantních loutek nastolit v České

zemi tvrdou diktaturu. Černochová je bezesporu jedním

z nejkomičtějších vládních představitelů. Snaha získat si respekt však

v jejím podání působí spíše tragikomicky, ostatně se není čemu divit,

vždyť Comedy band SPOLU je plný špatných herců…

Dnes se nebudu ptát, ale sdělím vlastní názor. Sport by měl být

apolitický, a pokud budeme selektovat národy na lepší a

horší, nestojíme za nic. Sportovci mají na olympijských

hrách či na jiných vrcholných mezinárodních soutěžích

skvělou příležitost ukázat neschopným politikům, že jsou

schopni se setkat a čestně v rámci pravidel soutěžit. Ne na

bojišti, ale na hřišti. A po ukončení sportovního zápolení se

přátelsky obejmout. Bez války! Toho však mnoho politiků schopno

není a tak svoji neschopnost nahrazují nenávistí vůči těm, kteří rádi

podají srdečně ruku všem.

Ale dobrá, přeci jen se zeptám. Pokud je vedení MOV pro účast

ruských a běloruských sportovců, tak proč jsou naši klauni

proti? A když se tedy někdo slepě vymezuje proti těmto

státům, proč tak nečinil dříve během válečných aktivit USA

a NATO? Asi proto, že by vzhledem k historickým válečným

zkušenostem nemohly startovat nikdy a nikde. Někteří politici se asi

obávají, že by jim sportovci dokázali, že žít se dá i bez jejich

válečných aktivit. A k čemu bychom je pak potřebovali, kdo by

nás strašil a lhal nám?

K Černochové ještě doplním, že není tak složité pochopit, proč se tak

chová. Plní rozkazy a možná již chápe, že je spíše k smíchu či k pláči.

Nepochopila, že respekt a úctu si zaslouží za své chování a to není

zrovna v pořádku. Nevím, zda se dá hledat příčina například i

v nedostatku léků, ale kolega kachna Válek by jí snad pomohl sehnat
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vše potřebné. A možná si (ne)uvědomuje, že nepůsobí příliš jako

žena a snaha působit mužně v resortu, kde by lépe vypadal a působil

zkušený voják, je v jejím provedení komická…

Je možné, že i ona je nespokojená, za sebe však musím říci, že za své

jednání by si pozvánku do spolku Nespokojení mezi slušné a

svobodné občany nezasloužila…

David Tygr Ploc, předseda strany DOMOV, koordinátor

pražského spolku Nespokojení

 

 


